
Möte Ungdomskommittén 160913

närvarande:

Jocke Hagman Team 03
Cathrine Team 04
Cornelia Team dam u-lag
Lars Team 06 (team 09)
Carina Augustsson, styrelsen
Johanna Heimer Team 05
Karin Bohlin Team 05
Jon Olsen Team 08
Urban Hedlund (a-pojk)
Anna Lofors Sjögren (Team 04)

lag som inte är representerade: Team 07

Beting
Newbody på rull, bättre säljkedja i år än förra året, men fortfarande några 
förbättringsområden.
Toapapper försäljningen är i gång, en leverans i oktober och sedan i januari.
Restaurangchansen är i gång/avslutad.
I vissa lag är antalet familjer som valt friköp mycket högt. Den summa som per spelare 
övergår kr 2000 går till laget.

Utvärdering
Styrelsen kommer att vilja utvärdera event, Leksand-Almtuna, Sverige-Finland, Sabaton m.fl.
Årshjul för olika event skapar framförhållning vilket ständigt efterfrågas.

Rapport från styrelsen
Skyltar: Alla trycksaker som ska göras skapas av Printeliten.
Vi behöver enhetligt utseende i ishallen vad gäller skyltar, det är ett krav från kommunen. 
Frågan ställdes kring att skapa egna cupprogram till exempel. Carina tar med sig frågan om 
kioskpriser och skyltning tillbaka till styrelsen. På sikt kommer sortimentet att utökas i 
kiosken inriktat mot matservering, Magnellådor, Pan Pizza, piroger etc.
Disciplinkommittén i Falu IF, motsvarande ett “mobbningsteam”, kommuniceras i alla 
tillgängliga kanaler i vår förening. 

Trivsel och värdegrundprat i varje lag: I början av varje säsong och fortlöpande under 
säsongen. Hur ska detta arbete läggas upp? Viktigt att det finns ledare som kan upprätthålla 
i detta på ett korrekt sätt, fånga upp signaler och vidarebefodra dessa. 
Fråga kring styrelserepresentation på föräldramöten. Hans Ersson, sportkommittén är 
länken dit. 
Hemsida
faluif.se ren informationssida med historia, röda tråden, policy, kontaktpersoner, nyheter
laget.se Lagsidor, där man skriver sådant som rör det egna laget. Magnell kommer att vara 
ansvarig för publicering där.



Bussdiskussion
Föreningen funderar kring hur man ska lösa bussfrågan under kommande säsonger. Ska 
man fortsätta hyra? Köpa egen buss, med möjlighet att hyra ut? Risker, ekonomi och 
förtjänster vägs mot varandra.
Information om tränarfrågan i A-laget.
Faddersystem är på gång att sjösättas, mer info senare.

flicklag
Det finns numera ett flicklag under ledning av Cornelia, Magda Henriksson och Karin 
Hammar.  Det har tidigare funnits tjej/damlag med väldigt blandade åldrar. Det har gjort att 
utvecklingen har fått stryka på foten. Förra säsongen samarbetade man med HAIK som nu 
lagt ner. Nu har man delat på sig ett damlag som spelar div 2 och ett u-lag, U-laget är till för 
alla tjejer mellan 9-12 år som vill prova på hockey. Cornelia kommer att presentera flicklaget 
på nästa styrelsemöte. Kul tycker vi i UK.

Bemanning skridskoskola
Conny Tillman behöver bemanning gällande mottagande på skridskoskolan. 
14.45-16.30 behöver de hjälp av 2 st. Jon och Urban tar första lördagen. Kommande 
lördagar görs utskick till lagen som får bemanna.

Ordförande ungdomskommittén
Urban fortsätter som ordförande under denna säsong
Så även Anna.

Bemanning kiosk under cuper
Vanlig kioskbemanning under cuper, ev. extra föräldrar vid extra försäljning. Lagen kommer 
att försörja arbetskraften i kiosken. Mat sker via Magnell.

Ersättning för cuplogotyper
Urban tar detta med Anna Sjöberg.

Dokument på hemsidan
Gå i genom dokumenten som ligger på hemsidan. Gemensamt extramöte utlyses.

Träningstider 
a) ungdomslag 

Problem med tidiga träningstider för barn som är beroende av sina föräldrar gällande skjuts. 
Går det att lösa överhuvudtaget? Vilka spelare skulle kunna träna på eftermiddagarna?
Mer tjockt i början av säsongen, det släpper sedan. Kan Magnell kolla upp med den som 
fördelar istider och vilket förhandlingsläge har föreningen i detta? Frågan om mer långsiktig 
planering vad gäller istider infogas i detta.

c) träningstid för senstartare
Lyfter frågan till Sportkommittén och kollar efterfrågan. 

lärgrupper
Cathrine informerar om lärgrupper, man kan lägga in detta på laget.se



Carina tar med sig detta till styrelsen. SISU står bakom detta.

hjälmtvång
Alla tränare ska ha hjälm på isen, detta måste efterlevas och kommuniceras ut till alla 
tränare. Styrelsen måste kommunicera detta med tränarmötet. Förbundsregel.

Mobiltelefoner
U14 har infört förbud mot mobiltelefoner före träning och match. De stängs av innan du 
kommer in i omklädningsrummet och slås på först när du är klar. Vi kommunicerar ut detta 
på föräldramötena och centralt från uk.

Målvaktsträning
Vi behöver få i gång kvalitativ målvaktsträning för våra ungdomslag. Jocke tar kontakt med 
Ersson och rapporterar nästa möte.

Nästa möte tisdag 11 oktober 2016 kl 18.00-20.00 i klubblokalen.


